
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 241 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til ministeren for sundhed og forebyg-

gelse den 3. februar 2009, efter ønske fra Jens Peter Vernersen 

(S). 
 

Spørgsmål 241: 
"Når Patientskadeankenævnet tager stilling til, om der er sket en skade, sker det da 

ved at sammenholde det faktiske forløb med et forløb, hvor behandlingen er givet 

inden for de maksimale ventetider, eller ved at sammenholde med et tidsmæssigt 

forløb, som kan betegnes som bedste specialiststandard?" 

 

Svar: 
Ministeriet har forespurgt Patientskadeankenævnets sekretariat, hvilke bemærknin-

ger spørgsmålet giver anledning til. 

 

Ankenævnets sekretariat har henvist til sine bemærkninger til spørgsmål 237. 

 

Jeg kan henvise til det af ankenævnets sekretariat anførte. 
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